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اگر مشاهده کرديد مسئولان قدم انحرافي بر ميدارند، اعتراض کنيد

آيتالله العظمي مکارم شيرازي: خطبهاي که آن حضرت در مسجد در ميان اصحاب و مردم خطاب به آنها و خليفه وقت

قرائت کردند، به همه ما ميآموزد که هيچ گاه امر به معروف و نهي از منکر را ترک نکنيد، حتي اگر مشاهده کرديد

مسئولان شما قدم انحرافي بر ميدارند، اعتراض کنيد.

آيتالله العظمي مکارم شيرازي: خطبهاي که آن حضرت در مسجد در ميان اصحاب و مردم خطاب به آنها و خليفه وقت قرائت کردند،
به همه ما ميآموزد که هيچ گاه امر به معروف و نهي از منکر را ترک نکنيد، حتي اگر مشاهده کرديد مسئولان شما قدم انحرافي بر

ميدارند، اعتراض کنيد.
اين مرجع تقليد در مراسم سوگواري سالروز شهادت حضرت فاطمه زهرا(س) در مدرسه اميرالمؤمنين قم، اظهاركرد: در عزاداريها،
فضايل حضرت زهرا(س) چون علم و دانش، فداکاري، زهد، مقام والا و... بيان ميشود و بسياري نسبت به آنها آگاه ميشوند، ولي

پيام اين فضائل مورد غفلت واقع ميشود.
وي افزود: فضائل حضرت صديقه کبري(س) بيشمار است که انسان نميتواند آنها را بيان نمايد، ولي همين فضائلي که انسان
ميتواند آن ها را بيان کند، بايد در کنار آن پيامي هم که در آن وجود دارد، براي ديگران تبيين شود تا انسان بتواند خود را در مسيري

که حضرت زهرا(س) پيموده است، قرار دهد.
آيتالله مکارم شيرازي با بيان اين خداوند پيامبر(ص) و اهلبيت(ع) را از انسانهايي مثل خودمان آفريد که آنها را الگو قرار دهيم،
خاطرنشان کرد: خداوند پيامبر(ص) و ساير انبيا و ائمه اطهار(ع) را از جنس خودمان آفريد که انسان بفهمد اگر اراده داشته باشد،

ميتواند در برابر وسوسههاي نفساني مقاومت کند.
وي با تأکيد بر اين که عمل معصومين(ع) بيش از بيانشان تأثيرگذار بود، افزود: اگر اين بزرگواران از جنس فرشتگان بودند، عملشان

نميتوانست سرمشق انسان ها باشد.
اين مرجع تقليد با تأکيد بر اين که انسان ميتواند به هراندازهاي که ميتواند مسيري که اهلبيت(ع) نشان دادهاند را طي کند، گفت:

هر انساني ميتواند به اندازهاي که توان دارد، در مسير اهلبيت(ع) قدم بردارد.
آيتالله مکارم شيرازي در بيان نمونههايي از فضائل حضرت زهرا(س) و پيامهاي آن، گفت: عبادت حضرت فاطمه(س) به گونهاي بود
که از ترس خداوند، بدن مبارکش به لرزه ميافتاد؛ اين فضيلت حضرت صديقه کبري(س) به ما ميآموزد که در هنگام نماز از غير خدا

فارغ نشويم و به مسائل ديگر فکر نکنيم.
وي سادگي زندگي حضرت فاطمه زهرا(س) و عروسي او را از ديگر فضايل اين بانوي بزرگوار معرفي و افزود: اين فضيلت حضرت

زهرا(س) به ما ميآموزد که از تجملات در امر ازدواج و عروسي ها بپرهيزيم.
اين مرجع تقليد با ابراز تأسف از تجملاتي که باعث ازدواج نکردن بسياري از جوانان ميشود، اظهاركرد: بسياري از دختران و پسران به

دليل تجملات، پشت گردنه ازدواج ماندهاند.
وي درادامه سخنان خود، دو خطبه حضرت فاطمه در مسجد با مردم و در بستر بيماري با زنان مدينه را از مهمترين فضائل آن حضرت
برشمرد وتصريح کرد: اگر در فضائل حضرت زهرا(س) هيچ فضيلتي جز اين دو خطبه نبود، همين براي سيدة النساء العالمين بودن

ايشان کفايت ميکرد.
آيتالله مکارم شيرازي افزود: خطبهاي که آن حضرت در مسجد در ميان اصحاب و مردم خطاب به آنها و خليفه وقت قرائت کردند، به
همه ما ميآموزد که هيچ گاه امر به معروف و نهي از منکر را ترک نکنيد، حتي اگر مشاهده کرديد مسئولان شما قدم انحرافي بر

ميدارند، اعتراض کنيد.
وي با تأکيد بر اين که يکي از مشکلات امروز ما، فراموش شدن امر به معروف و نهي از منکر است، خاطرنشان كرد: يکي از آثار ترک امر

به معروف و نهي از منکر عدم استجابت دعا است.
اين مرجع تقليد با اشاره به روايات ائمه معصومين(ع) درباره استجابت دعا، اظهاركرد: ترک نشدن امر به معروف و نهي از منکر، توبه از

گناهان و نخوردن غذاي حرام از راههاي استجابت دعا ميباشد.
اين مرجع تقليد همچنين با اشاره به واقعه عاشورا و شهداي کربلا، اظهاركرد: ما در زيارت ميخوانيم که کاش از ياران اباعبدالله(ع)
بوديم و در واقعه کربلا حضور داشتيم؛ در صورتي که امام صادق (ع) در پاسخ يه اين سؤال ما فرمودهاند "کل يوم عاشورا و کل ارض
کربلا". اين سخن به ما ميگويد که امروز نيز کربلاها، عاشوراها، عمر سعدها، شمرها و... وجود دارد؛ براين اساس ميتوانيم همانند

ياران امام حسين(ع) وظيفه خود را انجام دهيم.

0 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

http://tebyan-tabriz.ir/News/19192/

